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Realisatie van een energiepaviljoen bij It Damshûs in Nij Beets 

Inleiding: Het bestuur van It Damshûs is vol enthousiasme bezig met het 

realiseren van een energiepaviljoen. Dit paviljoen bij het 
openluchtmuseum It Damshûs heeft als doel om de geschiedenis van 

verschillende energiebronnen op een aantrekkelijke en educatieve 

manier te presenteren aan zowel jongere generaties als het bredere 
publiek. Om de kennis en beelden over onze toekomstige 

energievoorziening te verbreden is het belangrijk om het gehele traject 

van turf tot toekomstige energieproductie te ervaren. Het 
energiepaviljoen zal dit mogelijk maken, zowel educatief als recreatief. 

 
Een belangrijke kracht achter dit project, maar ook het museum als 

geheel, zijn de vele vrijwilligers die zich volop inzetten voor het 

museum. Hun inzet en betrokkenheid zijn van grote waarde en 
verdienen onze blijvende waardering en steun. 

Daarnaast is er al interesse van onderwijspartijen die graag willen 
samenwerken en wezenlijk bijdragen aan de educatieve aspecten van 

het paviljoen. Echter, om deze samenwerking concreet vorm te geven, 

is het noodzakelijk dat er zekerheid is dat de basis van het 
energiepaviljoen er daadwerkelijk komt. 

 

Er zijn al belangrijke stappen gezet voor de realisatie van het project, 
met onder andere een substantiële bijdrage uit de LEADER-subsidie 

van de provincie. Tevens heeft het bestuur een comité van 
aanbeveling opgericht, waarin onder andere een aantal (oud)-

bestuurders van onze gemeente en provincie hun steun hebben 

uitgesproken. Hoewel het project al op veel enthousiasme en steun 
kan rekenen, is de realisatie nog niet zeker, o.a. vanwege het 

ontbreken van een deel van de financiering.  
 

In het licht hiervan heeft Opsterlands Belang onderstaande vragen 

omtrent de steun die de gemeente kan en wil verlenen om een 
energiepaviljoen op deze plek te realiseren. 

Vragen: 1. Is het college bekend met het energiepaviljoen initiatief van It 

Damshûs? 

2. Staat het college positief tegenover het initiatief en de 

educatieve spin-off? 

3. Is het College bereid ondersteuning te bieden in de 

ontwikkeling en realisatie? Bijvoorbeeld door middel van 

verstrekken van een financiële bijdrage en/of lening, verkrijgen 

van toegang tot expertise of andere ondersteuning? 

 


